
 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 24. 4. 2003 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 24. 4. 2003 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ bolo prítomných 11 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

N e p r í t o m n í : 

Dudák František, Mgr. Gizela Holková. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Mátyus J.- riaditeľ VPS,  Nagy  I.-ved. fin. odd. OcÚ, Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. 

Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník OcÚ Nesvady, Mátyus J. - riaditeľ 

VPS.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj ostatných prítomných a oboznámil ich  

s programom jednania 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorý doporučil doplniť 

o nasledovné body jednania: 

- Sport club Nesvady - žiadosť o zmenu sadzby na prevádzkovanie autobusu 

- Hasičská zbrojnica - návrh rozpočtu na vyhotovenie sociálnych zariadení 

- ZŠ s VJM Nesvady - žiadosť o fin. príspevok na ubytovanie a stravovanie 

hostí z MR - Szentiván v dňoch 29. 4.-30. 4. 2003 

Zo strany poslancov k doplnenému programu jednania pripomienky a ďalšie návrhy neodzneli 

a preto p. starosta dal hlasovať o doplnenom programe jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Németha a Ing. Miškoviča. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Haris Z., Ryšavá M., Asztalos J. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 11 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa ÚIK o výsledku vykonania úplnej inventarizácie  majetku obce k 31. 12. 2002 

3. Správa o plnení rozpočtu obce k 31.3.2003 

4. Rôzne: 

-    Návrh VZN č. 1/2003 o podmienkach prideľovania bytov určených na nájom pre 

pre obyvateľov obce postavených s podporou štátu  

                   -    Návrh novely VZN obce Nesvady č. 2/1994 o miestnych poplatkoch 

-    ZO SZZ Tekvičné pole-Letovisko Nové Zámky - žiadosť o predaj pozemku pre 

Fifka Ladislava, bytom Nové Zámky, Čerešňová 51 

-   CVČ Nesvady - návrh na prevádzkovanie internetu v CVČ Nesvady 



      -    MKS Nesvady - návrh cenníka nájomného MKS, poplatkov za internet a 

otváracej doby obecnej knižnice  

- Návrh sociálnej komisie na rozšírenie počtu členov komisie    

- Sport club Nesvady - žiadosť o zmenu sadzby na prevádzkovanie autobusu 

- Hasičská zbrojnica - návrh rozpočtu na vyhotovenie sociálnych zariadení 

- ZŠ s VJM Nesvady - žiadosť o fin. príspevok na ubytovanie a stravovanie 

hostí z MR - Szentiván v dňoch 29. 4.-30. 4. 2003 

      -    Návrh platového zaradenia hlavného kontrolóra obce Nesvady                    

        5.  Rozprava a interpelácia poslancov  

        6. Návrh uznesenia 

        7 . Záver 

       

J e d n a n i e : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia úloh a uznesení. 

P. starosta - doporučil stanovisko Virex-u zaradiť ako bod jednania na májové zasadnutie 

                    OZ. 

                     Pretože dotazy a pripomienky k prednesenej správe neodzneli, p. starosta dal 

                     hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 

2. Správa ÚIK o výsledku vykonania úplnej inventarizácie  majetku obce k 31. 12. 2002 

Predkladá: vedúci maj. a fin. odd. OcÚ 

- priložená k zápisnici 

P. starosta - poslanci obdržali prehľad pohľadávok a záväzkov obce k prezretiu. 

         Najväčší problém je s vymožením pohľadávky od Agroslovexu Aňala, ktorý už  

                    neexistuje. 

Becse O. - predseda ÚIK - oboznámil v krátkosti občanov sledujúcich priame vysielanie 

                  s výškou majetku obce. 

Ing. Takács - k pohľadávkam obce - najviac nedoplatkov je na nájomnom a na dani z  

                      nehnuteľností. Opýtal sa čo urobí obec, aby tieto vymohla. 

                      Doporučil s dlžníkmi sa dohodnúť aspoň na zaplatení riadnej čiastky - základného  

                      dlhu a odpustiť penále. Vedúci fin. odd. by mal s dlžníkmi dohodnúť splátkový  

                      kalendár indiviuálne  a referovať o tom na zasadnutí OZ. 

P. starosta - súhlasil s oprávnenou požiadavkou Ing. Takácsa a doporučil uznesením OZ uložiť 

                    vedúcemu fin. odd. vypracovať správu o riešení vymáhania pohľadávaok aj  

                    s termínom. V správe doporučil pohľadávky rozdeliť na vymožiteľné  

                    a nevymožiteľné. Správu doporučil predložiť na júnové zasadnutie OZ. 

                    Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal  

                    hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Becse O. - ÚIK navrhuje odpredaj motocyklov BABETA, ktoré už obecná polícia nepoužíva. 

P. starosta - treba navrhnúť formu odpredaja a určiť cenu z nadobúdacej ceny. Doporučil  

                    vyhlásiť predaj v miestnom rozhlase. 

Becse O. - k predaju navrhol zvolať dražobnú komisiu. 



Németh J. - navrhol výkričnú cenu vo výške 10% z pôvodnej ceny. 

 

3. Správa o plnení rozpočtu obce k 31.3.2003 

Predkladá: vedúci maj. a fin. odd. OcÚ 

- priložená k zápisnici 

 

P. starosta - na zasadnutí fin. komisie došlo k dohode a podľa nej poslanci obdržali upravenú  

                    výdavkovú časť plnenia rozpočtu. 

                    Vyzval p. Nagya, aby uviedol predloženú správu. 

Nagy I. - v krátkosti informoval poslancov v reči slovenskej aj v maďarskej. 

P. starosta - uložil p. Nagyovi, aby v budúcnosti pri 10% prekročení kapitol vo výdavkovej 

                    časti rozpočtu tieto skutočnosti odôvodnil vo forme písomného komentára  

                    priloženého k predkladanej správe. 

Ing. Takács - k inventarizácii - VPS má záväzky vo výške 600 tis. Sk, z akého dôvodu. 

Nagy I. - VPS dlhovali za dodávateľské práce na 8 b.j. a obec touto čiastkou dlhovala VPS. 

P. prednosta - na najbližšom zasadnutí komisie bude o tejto skutočnosti podaná správa. 

Mátyus J. - táto skutočnosť bola presne odôvodnená v správe o činnosti VPS za r. 2002 

                   predloženej  na februárovom zasadnutí OZ. 

Pretože iné dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p.starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

 

4. Rôzne: 

 

- Návrh VZN č. 1/2003 o podmienkach prideľovania bytov určených na nájom pre 

   pre obyvateľov obce postavených s podporou štátu  

- priložený k zápisnici 

P. starosta - mal by sa rozdiskutovať návrh úplného znenia VZN a taktiež schváliť niektorý  

                    variant predloženého návrhu nájomného. 

Ing. Miškovič - komisia výstavby doporučuje úplné znenie VZN schváliť v predloženom znení 

                          a nájomné schváliť podľa návrhu - varianta 2. 

                  - komisia výstavby ďalej doporučuje príslušným komisiám do 30. 6. 2003  

                     zasadnúť a vypracovať harmonogram prác na zostavenie poradovníka na byty. 

Ing. Takács - fin. komisia konštatovala, že všetky navrhnuté nájomné sú vysoké, ale vzhľadom  

                      na zabezpečenie splatenia úveru doporučuje schváliť variant 1. 

Becse O. - doporučil korekciu v bode 5. - výška nájomného bod 1. doplniť „ceny, z toho výška  

                  odpisu...“ 

Šuba - je to podľa zmluvy a predpisu Ministerstva financií. 

P. starosta - v tom prípade doporučil ponechať v pôvodnom znení. 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK doporučuje schváliť variant 2. 

 Pretože iné dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal 

hlasovať: 

1. o úplnom znení VZN - hlasovanie: všetci za 

2. o nájomnom - variant 1. - nikto nehlasoval 

3. o nájomnom - variant 2. - všetci hlasovali za. 

 

- Návrh novely VZN obce Nesvady č. 2/1994 o miestnych poplatkoch 

- priložený k zápisnici 

K predloženému návrhu prítomní poslanci nemali pripomienky ani dotazy, preto p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- ZO SZZ Tekvičné pole-Letovisko Nové Zámky - žiadosť o predaj pozemku pre 

         Fifka Ladislava, bytom Nové Zámky, Čerešňová 51 

    - fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič - komisia výstavby doporučuje schváliť odpredaj za podmienok ako ostatným 

                          členom. 

P. starosta  dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

     - CVČ Nesvady - návrh na prevádzkovanie internetu v CVČ Nesvady 

- návrh priložený k zápisnici 

Németh J. - komisia kultúry nedoporučuje v tejto forme návrh schváliť, pretože  

                    v navrhovanom čase prevádzky internetu sú deti v škole. 

                    Komisia navrhuje odložiť tento bod jednania na májové zasadnutie s tým, 

                    že riaditeľ CVČ predloží správu o doterajšej činnosti CVČ a plány do budúcna. 

P. starosta - doporučil taktiež zosúladiť ceny za prevádzkovanie internetu CVČ s cenami 

                    MKS. 

Becse N. - nedoporučuje zosúladiť ceny, je potrebné brať do úvahy aj úroveň počítačového 

                  parku, konštatoval, že internet v CVČ je veľmi pomalý- sú tam zastaralé  

                  počítače. 

                  Konštatoval, že prevádzková doba CVČ je prispôsobená voľnému času žiakov. 

P. starosta - princíp tvorby cien za poskytnuté internetové služby by mal byť rovnaký ako 

                    v CVČ tak aj v MKS avšak primeraný k počítačovému parku v tom-ktorom  

                    zariadení. 

Németh J. - na pripomienku p.Becse Norberta - je potrebné preveriť, či súčasná prevádzková 

                    doba vyhovuje žiakom. CVČ by mal slúžiť na využívanie voľného času detí  

                    a mládeže. 

Gál T. - navrhol do konca júna 2003 schváliť predložený návrh a kultúrna komisia by mala 

              vypracovať svoj návrh a predložiť ho na schválenie júnovému zasadnutiu OZ. 

Németh J. - nie komisia má vypracovať návrh, ale riaditeľ CVČ by mal vypracovať správu 

                    o doterajšej činnosti CVČ s koncepciou ďalšej činnosti a túto správu prípadne 

                    konzultovať s komisiou kultúry. 

Ing. Miškovič - navrhol odložiť tento bod jednania z dôvodov, že na zasadnutie nebol 

                          prizvaný riaditeľ CVČ. 

P. starosta - dal hlasovať o odložení návrhu. 

Hlasovanie: 10 za, l poslanec sa zdržal hlasovania. 

Potom p. starosta dal hlasovať o upravenom návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-    MKS Nesvady - návrh cenníka nájomného MKS, poplatkov za internet a 

     otváracej doby obecnej knižnice. 

- priložený k zápisnici 

      P. starosta - vyzval p. Holopa, aby uviedol správu. 

      Holop F., riaditeľ MKS - oznámil, že bude reagovať na odznelé otázky a pripomienky. 

                K bodu služby miestnym združeniam konštatoval, že sú navrhnuté symbolické  

                ceny, ktoré nekryjú ani režijné náklady. 

P. prednosta - konštatoval, že navrhnutú prevádzkovú dobu knižnice so súčasným stavom  

                       pracovníkov MKS nie je možné zabezpečiť. Bude sa však riešiť vojakom  

                       vykonávajúcim civilnú službu, ktorý by mal mať aspoň maturitu. 

P. starosta - to znamená, že 3 tis. Sk mesačne by sa zabezpečil prístup internetu občanom 

                    a taktiež by vykonával menšie údržbárske práce, alebo pracovníkom so ZPS 

                    cez úrad práce.  



Németh J. - komisia kultúry navrhuje predložený návrh schváliť. 

Holop F. - poplatky za internet a zápisné do knižnice sú nižšie ako v okolitých mestách.  

              - Tento rok MKS za 4 mesiace mal 40 tis. Sk výpadok na príjmoch, nakoľko 

                 od miestnych organizácií a občianskych združení za poskytnuté služby  

                 neinkasoval poplatoki keď sa podujatia uskutočnili. Táto skutočnosť bude  

                 uvedená aj v správe o činnosti. 

P. starosta - navrhol do predloženého návrhu zahrnúť klauzulu, že v prípade záujmu obce - 

                    vo výnimočných prípadoch môže starosta obce alebo OZ odpustiť poplatky. 

Németh J. - sú to symbolické poplatky a OZ má právo tieto odpustiť a miestne združenia 

                    majú právo o odpustenie požiadať. 

P. starosta - doporučil určiť v prípade starostu výšku sumy, ktorú môže odpustiť a nad  

                    určenou sumou by odpustilo poplatok OZ. 

Ing. Miškovič - doporučil doplniť predložený návrh o text: „ V prípade obecného záujmu 

                          na základe písomnej žiadosti organizácie udelí výnimku starosta obce.“ 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK súhlasí s prijatím vojaka vo výkone civilnej služby 

                      s tým, že otváracia doba knižnice sa zabezpečí do 21.00 hod. 

                      Konštatoval, že v predloženom návrhu nie je riešený nájom fyzickou osobou. 

P. starosta - doporučil do prenájmu podnikateľskej sfére doplniť „ a pre iné subjekty.“ 

P. prednosta - doporučil vynechať „pre podnikat. subjekty“ . 

P. starosta - na základe návrhu Ing. Miškoviča doporučil doplniť do návrhu klauzulu: 

                    „ V prípade obecného záujmu výmer pre miestne spoločenské organizácie, 

                        školy a cirkvi, v prípade, že sa nevyberá vstupné, na základe písomnej  

                        žiadosti výnimku môže udeliť starosta obce.“ 

                    Potom p. starosta dal hlasovať o doplnenom predloženom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Ing. Miškovič - doporučil internet sprístupniť mládeži aj v sobotu..  

P. starosta - závisí to od riešenia personálnych otázok, plánuje sa jednanie s CVČ  

                    o výpomoci. V prípade ich vyriešenia riaditeľ MKS môže požiadať o zmenu 

                    prevádzkovej doby knižnice. 

Gál T. - nedoporučil, aby miestne združenia platili za služby poskytované v MKS. 

Németh J. - tak isto ako sú v ŠH alebo na futbalovom ihrisku určené tarify za služby, tak  

                    isto by to malo byť aj v MKS, pričom výnimky môžu byť udelené. 

P. starosta - doporučil názov cenník poplatkov zmeniť na cenník služieb. 

                    Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

          

- Návrh sociálnej komisie na rozšírenie počtu členov komisie    

- priložený k zápisnici 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK nedoporučuje rozšíriť počet členov tejto komisie. 

P. starosta - sa opýtal poslancov či súhlasia s rozšírením členov sociálnej komisie na 7. 

Hlasovanie: 2 za, 3 proti, ostatní sa zdržali hlasovania. 

P. starosta konštatoval, že OZ neschválilo zvýšenie počtu členov sociálnej komisie na 7. 

 

- Sport club Nesvady - žiadosť o zmenu sadzby na prevádzkovanie autobusu 

- fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

P. starosta - obecné zastupiteľstvo uznesením stanovilo minimálnu tarifu 25,- Sk/km. 

                    Pretože konkurencia je lacnejšia, vedenie SC žiada OZ znížiť tarifu 

                    na 20,- Sk/km. 

Gál T. - odôvodnil podanie žiadosti.  



 Pretože poslanci k predloženej žiadosti nemali pripomienky ani dotazy, p. 

starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

- Hasičská zbrojnica - návrh rozpočtu na vyhotovenie sociálnych zariadení 

- návrh priložený k zápisnici 

P. starosta - po schválení predloženého návrhu sa premietne aj do obecného rozpočtu 

Ing. Miškovič - komisia výstavby súhlasí s predloženým návrhom. 

Gál T. - tiež súhlasí s predloženým návrhom. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- ZŠ s VJM Nesvady - žiadosť o fin. príspevok na ubytovanie a stravovanie 

hostí z MR - Szentiván v dňoch 29. 4.-30. 4. 2003 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič - podotkol, že žiadosť bola podaná 1 deň pred zasadnutím OZ. 

       K stravovaniu - tak ako to bolo žiadané v prípade žiadosti ŠŠK CVČ  

       aj teraz by bolo potrebné vykázanie reciprocity. 

                          K ubytovaniu - navrhol výšku sumy za ubytovanie vyčísliť ako finančnú       

                          pomoc obce poskytnutú pre ZŠ s VJM. 

Molnár Z. - nepovažuje za vhodné od hostí žiadať reciprocitu. 

Németh J. - zo strany riaditeľa ZŠ s VJM nie je korektné žiadosť podať na poslednú chvíľu, 

                    pretože komisie nemohli túto žiadosť na svojich zasadnutiach prejednať. 

  Navrhol určiť termín, dokedy je možné žiadosti obdobného charakteru do OZ  

                     podávať. 

P. starosta - na pracovnej porade bude pripomienky poslancov p. riaditeľovi ZŠ s VJM  

                    tlmočiť. 

  Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, dal hlasovať 

                     o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 P. starosta doporučil prejednať v priamom vysielaní ešte interpeláciu poslancov  a bod 

Návrh platového zaradenia hlavného kontrolóra obce Nesvady  doporučil prejednať ako bod 

posledný - neverejný. 

Zároveň otvoril rozpravu a interpeláciu poslancov. 

                  

5. Rozprava a interpelácia poslancov       

 

Németh J. - pripomenul prijať opatrenia na včasné podávanie žiadostí , aby tieto mohli prejednať 

                   aj komisie. 

P. starosta - malo by to byť v rokovacom poriadku OZ, v opačnom prípade sa na májové zasadnutie 

                    pripraví návrh na doplnenie rokovacieho poriadku. 

Ing. Miškovič - okolo štrkoviska - rybníka boli vysadné stromy, ktoré rybári nemajú čím polievať, 

                          žiadajú pomoc od obce prostredníctvom VPS riešiť tento problém. 

P. starosta - úloha sa bude tlmočiť na pracovnej porade riaditeľovi VPS. 

Becse O. - Dom tradícií - v akom štádiu je kúpnopredajná zmluva. 

                - VZN-byty - informoval občanov o výške schváleného nájomného. 

P. starosta - kúpna zmluva je podpísaná a návrh na zápis v KN je podaný. Mesiac po podpísaní  



                    zmluvybývalý vlastník  vyprázdni dom a odovzdá kľúče. Potom sa zakreslí súčasný  

                    stav a odovzdá sa okresnému múzeu a potom architektovi na riešenie jednoduchého  

                    projektu pre úpravu RD na Dom tradícií. Ešte predtým však treba preveriť technický  

                    stav budovy po stránke stability hlavne strešnej konštrukcie.  

Becse Ottó - predniesol požiadavky občanov ohľadom realizácie detského ihriska v parku a 

                     doporučil vypracovať štúdiu na detské ihrisko. 

                   - Konštatoval, že nezamestnaní svojou prácou údržujú v obci čistotu a poriadok. 

P. starosta - v blízkej budúcnosti by sa jednoduché detské ihrisko malo realizovať prostredníctvom 

                    VPS, kde sa tiež plánuje prijatie vojakov, ktorí budú vykonávať civilnú službu.  

- Ďalej informoval poslancov, že podľa súčasných projektov obec na dostavbu Domu 

opatrovateľskej služby dotáciu nedostane. V prípade prepracovania projektov na  

1-izbové byty by obec mohla dostať štátnu dotáciu a pokračovať vo výstavbe. Požiadal 

komisiu výstavby o vypracovanie návrhu a predloženie na júnové zasadnutie OZ. 

Molnár Z. - k nájomným bytom - či boli žiadatelia vyzvaní na doplnenie svojich žiadostí a keď 

                    ano koľko z nich  výzvu akceptovalo. 

                  - METAL X - OZ schválilo pre firmu odpredaj nehnuteľnosti, aký je stav. 

Šuba O. - z 34 žiadateľov doplnilo svoje žiadosti 17 žiadateľov. 

P. starosta - METAL X - konatelia firmy sú v jednaní s holandským partnerom, ale zatiaľ sa 

                    konatelia neozvali. 

                    Medzitým sa prihlásil záujemca o kúpu pekárne, ale zatiaľ sa tiež neozval. 

Gál T. -  kabrince pri vchode do budovy OcÚ by bolo potrebné opraviť. 

           -  Doporučil vzhľad oplotenia futbalového ihriska upraviť výsadbou zelene. 

Ing. Miškovič - detské ihrisko v parku je možné realizovať za nízke fin. náklady, stačí zabezpečiť 

                          osvetlenie a pravidelnú údržbu parku. 

P. starosta - na detské ihrisko je potrebné pripraviť aj jednoduchú štúdiu. 

Németh J. - k Domu opatrovateľskej služby - súhlasil s prepracovaním projektov podľa návrhu 

                    p. starostu. 

                  - K Domu tradícií - oboznámil občanov, že zbierka naďalej trvá. 

Gál T. - je potrebné upratať okolie kalvárie. 

 

       Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta uzatvoril verejnú časť 

zasadnutia a otvoril posledný bod jednania. 

 

- Návrh platového zaradenia hlavného kontrolóra obce Nesvady       

P. starosta - hlavnú kontrolórku volí obecné zastupiteľstvo, taktiež jej priznáva 

                    osobný príplatok, ktorý môže byť maximálne do výške 70% z tarifného platu. 

Ing. Takács - stanovisko 10 poslancov za SMK doporučuje hlavnej kontrolórke priznať 

                       15% zo 6 060,- Sk. 

Pretože iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu Ing. 

Takácsa. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

              Nakoľko body programu jednania 5. zasadnutia OZ boli vyčerpané, p. starosta 

vzhľadom na to, že každý bod návrhu uznesenia bol zvlášť odhlasovaný, nepovažoval za  

      potrebné o celom uznesení hlasovať, len o dodatkoch, ak ich návrhová komisia prednesie. 

 

Haris Zoltán  - oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                         uznesenie z 5. zasadnutia OZ za schválené. 

 



P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

                    je platné. 

 
Uznesenie č. 5/2003 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 24. 4. 2003. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

informáciu o plnení úloh a uznesení OZ a interpelácií poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

    správu o inventarizácii majetku obce Nesvady k 31. 12. 2002 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   vedúcemu majetkového oddelenia OcÚ pripraviť osobitnú správu o zabezpečení  

    zaplatenia dlhov voči obci Nesvady. 

      Termín: zasadnutie OZ - jún 2003 

      Zodpov.: Imrich Nagy 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch: 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2003 v predloženom znení. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 1/2003 ktorým sa dopĺňa a mení VZN obce Nesvady č. 

1/2001 o podmienkach prenájmu nájomných bytov na ktoré bola poskytnutá štátna dotácia. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 2/2003 ktorým sa mení VZN obce Nesvady č. 2/1992 

o miestnych poplatkoch s účinnosťou 15. dňom po zverejnení na úradnej tabuli obce Nesvady. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s ú h l a s í   

s odpredajom obecného majetku v k.ú. obce Nesvady pozemok parc.č. 16164/69-záhrada o výmere 

24 m2  vedené na LV č. 2462 pre Ladislava Fifku, bytom Nové Zámky, Čerešňová 51. 

Predajnú cenu stanovuje vo výške 38,- Sk/m2 s platbou pri podpise kúpnopredajnej zmluvy za 

podmienky, že náklady za ocenenie nehnuteľnosti uhradí kupujúci. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  o d k l a d á  

      návrh na prevádzkovanie internetu v CVČ Nesvady 

B/  u k l a d á    
      vypracovať správu o činnosti s koncepciou ďalšej činnosti CVČ Nesvady v podmienkach obce  

      Nesvady. 

      Termín: na májové zasadnutie OZ Nesvady 

      Zodp.: riaditeľ CVČ - Mgr. Alföldi Karol 



      

VIII. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í  

1. so sadzbami nájomného za jednotlivé miestnosti MKS Nesvady podľa upraveného návrhu, 

2. so sadzbami - Cenník služieb za poskytnutie internetu v knižnici MKS Nesvady, 

s účinnosťou od 1. 5. 2003, 

B/  s t a n o v u j e    otváraciu dobu knižnice v MKS nasledovne: 

      pondelok - piatok  od 13.00 do 19.00 hod. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n e s ú h l a s í    so zvýšením počtu členov komisie sociálnej a zdravotného zabezpečenia pri OZ 

Nesvady na 7 členov. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

m e n í   uznesenie OZ Nesvady č. 32/2002-XIV. bod 2 zo dňa 18. 7. 2002, ktorým bola stanovená km 

sadzba za používanie obecného autobusu takto:  

1. Preprava pre účely obce Nesvady, alebo združenie reprezentujúce obec, ktoré má sídlo v obci  

       Nesvady - 15,- Sk/km s tým, že všetky náklady spojené s cestou /parkovné, dialničný  

       poplatok, hraničné poplatky/ hradí objednávateľ. 

       V sadzbe 15,- Sk je premietnutá aj mzda vodiča. 

2. Prepravná služba  pre ostatných v sadzbe minimálne 20,- Sk/km s tým, že v sadzbe je 

premietnutá odmena vodiča autobusu a nie sú premietnuté ostatné náklady spojené 

s poskytnutou službou. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s predloženým návrhom rozpočtu na vyhotovenie sociálnych zariadení v objekte Hasičskej zbrojnice 

Nesvady vo výške 73 116,- Sk. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   na základe žiadosti riaditeľa ZŠ s VJM Nesvady 

1. s poskytnutím bezplatného ubytovania pre 44 osôb - návšteva z družobnej obce Felsőszentiván-

MR v ubytovacom zariadení Športhotel Nesvady dňa 29. 4. 2003 v hodnote  

      9 240,- Sk, 

2. s príspevkom na stravovanie vo výške 7 000,- Sk podľa rozpisu uvedeného v žiadosti. 

       

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/   b e r i e   n a    v e d o m i e   platové zaradenie hlavnej kontrolórky obce Nesvady, 

B/  s c h v a ľ u j e     

      pre hlavnú kontrolórku obce osobný príplatok podľa § 23 zák. 313/2001 vo výške 15%  

      tarifného platu, t.j. 910,- Sk, 

C/ s t a n o v u j e ,   že o odmene pre hlavnú kontrolórku rozhodne obecné zastupiteľstvo 

    po polročnom hodnotení práce. 

       

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť,  ukončil 5. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 



 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Németh Július 

      Ing. Miškovič Juraj 

 

Zapisovateľka: Margita Ryšavá  

 

 

 

 

 

 

 


